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        Vážení a milí lioni, 

      uběhl duben a já mám 

povinnost Vás informovat o 

činnosti mojí i našeho distriktu 

za tento měsíc. Pro mne osobně 

byl naplněn cestováním, kterého 

však nezůstali ušetřeni ani 

někteří členové kabinetu. Začali 

jsme hned v prvních dnech 

dubna, kdy jsme se sešli na již tradičním plese 

plzeňského lionského klubu Plzeň-City, kterého se 

zúčastnili také lioni ze spřátelených německých klubů 

LC Schwandorf a LC Aue-Schwarzenberg. Ples se konal 

opět v překrásné budově Měšťanské besedy v Plzni.  

V neděli po plese (a bylo to náročné vstávání) 

jsme se v Praze setkali s vedením Distriktu 111 - Sasko. 

Setkání se zúčastnil nejen stávající guvernér pan Ulrich 

Fricke (D111-Sasko má 1.950 členů), ale také nově 

zastupující DG a další 4 členové kabinetu. Za naši stranu 

se zúčastnila 1.VDG Jana Flanderová, PDG Jaroslav 

Slípka, ZG Honza Kalaš a já. Projednali jsme možnosti 

pokračování naší vzájemné spolupráce pro následující 

funkční období, zejména spolupráci s LEO kluby.  

 

 

Další víkend jsme strávili společně s výše 

jmenovanými a dalšími liony z našeho distriktu na 

 
jumelagním setkání s liony z D111 Bavorsko-sever a 

Bavorsko-východ ve Františkových Lázních. Velké 

poděkování nejen z německé strany, ale také od našich 

lionů včetně mne  patří členům LC Karlovy Vary, 

Karlovy Vary-Diana a Mariánské Lázně. 

Hned první večer nás sice zaskočila bouřka, ale další dny 

k nám bylo počasí přívětivější. Prohlédli jsme si  Karlovy 

Vary a Mariánské Lázně se zasvěceným výkladem členky 

LC Karlovy Vary-Diana a pí. Tocikovou.  Také návštěvy 

závodu  Becherovka a Plzeňského pivovaru byly zejména 

pro naše německé přátele velmi objevnými. 

Sobotu 19. dubna jsem prožil na distriktním 

shromáždění v Drážďanech a mohl jsem zde před 

delegáty zhodnotit naši roční spolupráci i plány do 

budoucna. Jsem rád, že již nyní spolupracují některé z 

našich klubů s kluby v Sasku, a to jak LC Plzeň-City, tak 

i LC Praha-Bohemia-Ambasador (s LC Dresden-

Centrum). Přáním z německé strany je rozšíření  

spolupráce a v rámci ní uskutečnit takovou „malou“ 

výměnu mládeže za účelem rozvoje jazykových znalostí, 

zejména pro příhraniční kluby. 

Po návratu jsem v neděli 19. 4. odjel z Brna 

tentokrát na opačnou stranu do obce Jakubov u Malacek, 

 

 



kde jsme společně přestřihli pásku na díle, které zaslouží 

náš i můj  obdiv. Lioni z  klubu Bratislava - Pressburg  za  

aktivní účasti liona Jozefa Kujoviče z Pezinoku vytvořili 

dílo, na kterém bylo ke dni otevření proinvestováno více 

jak 1,4 mil. Sk. jedná se o chovnou stanici pro asistenční 

psy, která má prvních 7 obyvatel. Malí labradoři se 

narodili před měsícem a mají se skvěle k světu. Kotce s 

vyhřívanou podlahou, tekoucí vodou i malá ambulance 

jistě pomohou k zdravému chovu vodicích psů.  

Následující čtvrtek jsem strávil v Bratislavě v 

klubu Bratislava-Istropolis. Velmi příjemný večer ve 

velmi příjemném prostředí Modré hvězdy  ve společnosti 

výhradně pánů z pánského klubu. Klub "vstává z popela" 

a dle mého mínění bude do budoucna jedním z vedoucích 

klubů našeho distriktu.  

Jsem přesvědčen, že také jejich  pondělní 

prodejní výstava na lodi  Café-Divadlo v podpalubí byla 

úspěšná, i když byla poznamenána úmrtím autora obrazů. 

Osobně jsem se na ni těšil, ale díky přístupu některých 

našich klubů (do termínu bylo z 42 klubů odesláno 16 

přihlášek) jsem byl nucen obíhat partnery našeho 

konventu a prosit je o strpení s potvrzením všech 

rezervací. I dnes, první květnové dny, nám chybí 10 

přihlášek či vyjádření z klubů (přijedou, nepřijedou ??). 

Byla by slušnost, tak jak to udělal LC Mariánské Lázně, 

se alespoň omluvit. 

Na sekretariátě v Rychnově jsme se v pondělí 28. 

4. sešli s 1.VDG Janou Flanderovou, sekretářem 

Distriktu paní Skříteckou, ZG Borisem Hynkem a PDG 

Jiřím Zatloukalem, abychom projednali průběh 15. 

konventu.  

Poslední mojí společenskou akcí byla návštěva 

koncertu nevidomého klavíristy  p. Antona Mészároše  a 

slečny Michaely Brychtové (zpěv) a Daniela Meszároše 

(zpěv). Koncert zorganizoval LC Brno společně s 

Brněnským kulturním centrem. Křišťálový sál Staré 

radnice byl zaplněn 70 posluchači a výtěžek koncertu 

věnoval klub ve prospěch zrakově postižených. 

Květen je vždy jeden z nejkrásnějších měsíců v 

roce, příroda hýří barvami a společně námi se těší z jarní 

pohody. Květen je nejen měsícem lásky, ale pro nás liony 

i měsícem,  ve kterém se  uskuteční   náš již 15. konvent  

 

 

 

 

 

 

 

 

našeho disktriktu. V době jeho konání proběhne v Brně 

již 11. ročník Festivalu zábavy pod hradem Špilberk   

(http://www.bmue.cz). Převážná část akcí začíná právě v  

pátek 23. 5. a proběhne v centru města, které je od našeho 

hotelu AVANTI vzdáleno cca 15 min. chůze (nebo 2 - 3 

zastávky „šalinou“).  

 Přeji Vám všem, kteří přijedete do Brna již v 

pátek a navštívíte některé z brněnských divadel, 

shlédnete ohňostroj z Denisových sadů nebo si 

prohlédnete „Sochy v ulicích“, případně se zdržíte po 

konventu,  příjemně strávený víkend a mnoho pěkných 

zážitků i podnětů z konventu pro další rozvoj Vašich 

lionských klubů. 

A moje plány před 15. konventem? Pár dnů 

v Římě, potom 10. narozeniny LC Tábor (17.5.) a účast 

na benefičním koncertu v bratislavském Istropolisu v 

Bratislavě.  Velmi se tímto omlouvám novému LEO 

klubu v Košicích, kteří mají 16. 5. svoji Charter Night, že 

nemohu přijet, i když jsem před rokem slíbil, ale .....  

  

S pozdravem We serve      

  
                          Váš 

       

 

 

 

 
 

 

Symbolem našeho hnutí je lev a 

tak si budete moci na prodejním 

stánku v hale hotelu zakoupit 

lvíčka s naším PINem na stužce. 

Cena lvíčka je 110 Kč. Myslím 

si, že je nejen vhodným dárkem 

při výměnách mládeže či při 

propagaci Vašeho klubu, ale i 

pěkným suvenýrem z našeho 

konventu. 
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